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KOMÁROM VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 
H-2900 Komárom, Szabadság tér 1. 
Tel.:+36 34 541-300 

 
 
Iktatószám: 1-73/2018 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. április 18. napján 8 óra 
15 perckor megtartott rendes ülésén a Városháza Dísztermében.  
 
Jelen vannak: 
 

1. Babják Csaba, képviselő 
2. Czita János, alpolgármester 
3. Dombay Gábor, képviselő 
4. dr. Nemes Andrea, képviselő 
5. Hamrák Zsófia, képviselő 
6. Horváth Zsolt, képviselő 
7. dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester  
8. dr. Molnár Attila, polgármester 
9. Szabó István, képviselő 
10. Takács József, képviselő 
11. Turi Bálint, alpolgármester  

 
Meghívottként jelen vannak: 
 

- dr. Baksa-Ströcker Renáta, jegyző 
- Nagyné Varga Judit, aljegyző 
- Molnárné dr. Taár Izabella, a Komáromi Járási Hivatal vezetője 
- Nagy Ágnes, a Komáromi Kistáltos Óvoda vezetője 
- Baloghné Móricz Éva, a Szőnyi Zsebibaba Bölcsőde tagintézmény vezetője 
- Giczi Annamária, a Jókai Mór Városi Könyvtár gazdasági ügyintézője 
- Zsidi Henriett, a Komáromi TSZC Alapy Gáspár Szakgimnázium és Szakközépiskola vezetője 
- Hegedűsné Ungár Sarolta, a Komáromi Csillag Óvoda vezetője 
- Győrffy Tünde, a Szőnyi Színes Óvoda vezetője 
- Pintér Jánosné, a Komáromi Szivárvány Óvoda vezetője 
- Nagy Tamás, a 24 óra képviseletében 
- Neuvirth Imre, a Komáromi Városgazda Nonprofit Kft. ügyvezetője 
- Illés Józsefné, a Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt. képviselője 
- dr. Homonnai Bendegúz, a Helyi Választási Bizottság elnöke 
- Csöngei Ildikó, a Komáromi Tám-Pont Család- és Gyermekjóléti Intézmény veztője 
- Potháczky Mária, a Helyi Választási Bizottság tagja  
- Nagy Márta, a Komáromi Tóparti Óvoda vezetője 
- Bara Zoltán, a Pons Danubii Európai Területi Társulás ügyvezető igazgatója 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a Képviselő-testületi ülés valamennyi 
résztvevőjét. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a Képviselő-testület 10 tagja 
közül 10 fő jelen van. Külön köszönti az ülésen megjelent Molnárné dr. Taár Izabellát a 
Komáromi Járási Hivatal vezetőjét. Javasolja a Képviselő-testület tagjainak, a napirendek 
elfogadását. 
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A döntéshozatalban 10 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 99/2018. (IV.18.) határozata: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2018. április 18-i rendes ülése 
napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
 
1. Beszámoló az időközi önkormányzati képviselőválasztásról  
      Előadó: dr. Homonnai Bendegúz Krisztián Helyi Választási Bizottság elnöke 
                    dr. Baksa-Ströcker Renáta HVI vezető 

2. A helyi hulladékkezelési közszolgáltatásról szóló 20/2013. (XII.18.) önkormányzati 
rendelet felülvizsgálata  

      Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
                    dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

3. A Pons Danubii Korlátolt Felelősségű Európai Területi Együttműködési Társulás 
bemutatása és beszámolója a 2017. évről 

      Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
                    dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

4. Belterületi járdák felújításával kapcsolatos pályázat benyújtása 
      Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
                    dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

5. Beszámoló a 2017. évi gyermekvédelmi helyzet értékeléséről és beszámoló a 
Komáromi Tám-Pont Család- és Gyermekjóléti Intézmény 2017. évi 
tevékenységéről 

      Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
                    dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

6. A Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt. beszámolója a 2017. 
évben végzett tevékenységéről 

      Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
                    dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

7. Fogorvosi ügyeleti ellátással kapcsolatos döntések meghozatala 
      Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
                    dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

8. A TSzC Alapy Gáspár Szakgimnázium és Szakközépiskola tagintézményvezetői 
pályázatának véleményezése   

      Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
                    dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

9. Közbeszerzési eljárások fedezetének biztosítása 
      Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
                    dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

10. Településrendezési eszközök 12. és 13. számú módosításának megindítása 
      Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
                    dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 
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11. Komárom Város utcanévtábláinak cseréje továbbá a Komáromhoz kötődő 
történelmi személyiségek tábláinak kihelyezése 

      Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
                    dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

12. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, a két 
ülés közötti fontosabb eseményekről, képviselői kérdések, közérdekű bejelentések 

      Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
                    dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

ZÁRT ÜLÉS! 
 
13. Önkormányzati tulajdonú ingatlanokkal kapcsolatos döntések meghozatala 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

14. Önkormányzati tulajdonú bérlakásokkal kapcsolatos döntések meghozatala 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

15. Önkormányzati hatósági ügyben hozott döntés elleni fellebbezés elbírálása 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

16. „Komárom Város Díszpolgára”, és „Pro urbe Komárom” kitüntető címek, díjak 
odaítélése 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
               

Határidő:  azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 
Napirendek: 
 

1. Beszámoló az időközi önkormányzati képviselőválasztásról 
Előadó: dr. Homonnai Bendegúz Krisztián HVB elnök 
   dr. Baksa-Ströcker Renáta HVI vezető 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Felkéri dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyzőt, hogy adjon 
tájékoztatást az előterjesztéssel kapcsolatban.  
 
dr. Baksa-Ströcker Renáta, jegyző: Megköszöni a szót és köszönti dr. Homonnai Bendegúz 
Krisztiánt a Helyi Választási Bizottság elnökét és megkéri, hogy számoljon be a Bizottság 
munkájáról, tapasztalatairól. Ezt követően pedig a megválasztott képviselő eskütételére fog 
sor kerülni. 
 
dr. Homonnai Bendegúz Krisztián, HVB elnök: Köszönti a jelenlévőket. Elmondja, hogy 
április 8-án az országgyűlési választásokkal egyidejűleg a Komárom város 2. számú egyéni 
választókerületében időközi helyhatósági választásra is sor került, amely érvényes, 
eredményes és a jogszabályoknak megfelelő volt. Szeretne köszönetet mondani egyrészt az 
egész bizottság nevében a választópolgároknak, ugyanis nagyon magas arányban vettek részt 
a választáson, 71%-os volt a részvétel, ami mutatja, hogy az emberek komolyan veszik az 
állampolgári jogaik gyakorlását. Másrészt köszönetet mond dr. Baksa-Ströcker Renáta 
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jegyzőnek és a Választási Iroda munkatársainak. A választáson 3 jelölt indult: dr. Kreft-
Horváth Loránd a FIDESZ-KDNP jelöltjeként, Somogyi Csilla a Jobbik Magyarországért 
Mozgalom képviselő-jelöltjeként és Kirizs Attila Árpád Független képviselőként. 1395 fő vett 
részt a szavazáson, ebből 1378 fő adott le érvényes szavazatot. A szavazatok megszámlálását 
követően a Választási Bizottság megállapította, hogy a legtöbb szavazatot, 61,9 %-ot szám 
szerint 853-at a FIDESZ-KDNP jelöltje dr. Kreft-Horváth Loránd kapta, aki ezzel helyi 
képviselői mandátumot szerzett. Gratulál a győzelemhez a Választási Bizottság nevében. A 
második legtöbb szavazatot Kirizs Attila Független jelölt kapta, a szavazatok 21,1 %-át szám 
szerint 374-et, a harmadik jelölt Somogyi Csilla pedig, aki a Jobbik Magyarországért 
Mozgalom jelöltje volt a szavazatok 11%-át szám szerint 151-et kapta. A Választási Bizottság 
az eredményt megállapította, mely jogerőssé vált. A beszámolót követően a HVB elnöke a 
megválasztott képviselőt megesketi.  
Az eskütételt követően dr. Homonnai Bendegúz Krisztián átadja az esküokmányt dr. Kreft-
Horváth Loránd képviselőnek. Gratulál maga és a Választási Bizottság nevében. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy Komárom Város Képviselő-testülete 
mostantól újra 11 fővel látja el a szolgálatát és dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester 
mostantól szavazati joggal vesz részt a Képviselő-testület ülésén, Komárom Város 2. számú 
egyéni választókerületében megválasztott egyéni képviselőjeként. Átadja a szót dr. Kreft-
Horváth Loránd alpolgármesternek. 
 
dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Megköszöni első sorban a szőnyi lakosoknak a 
bizalmat és hogy éltek állampolgári jogukkal. Tudja, hogy ez nagy felelősséggel jár és az 
eskünek megfelelően fog tovább dolgozni a szőnyi városrészért. Továbbá köszönetét fejezi ki 
a Helyi Választási Bizottságnak, akik becsülettel, tisztességgel végezték nem könnyű 
munkájukat, a Szavazatszámláló Bizottságnak is köszöni a munkáját.  Végül megköszöni a 
másik kettő jelöltnek, Somogyi Csillának és Kirizs Attilának a tisztességes helytállást és a 
korrekt kampányt.   
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Gratulál a képviselő megválasztásához. Majd áttér a 
második napirendi pontra.  
 

2.  A helyi hulladékkezelési közszolgáltatásról szóló 20/2013. (XII.18.) 
önkormányzati rendelet felülvizsgálata  
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
  dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy egy régebbi 
rendelet szabályozta a szemétszállítással, lomtalanítással kapcsolatos kérdéseket, ezeket 
kellett aktualizálni, ami arra is jó, hogy rátekintsünk azokra a folyamatokra, amelyek esetleg a 
korábbi rendelet elfogadása után akár formai, akár jogi, akár más szempontból már nem 
felelnek meg a hatályos jogszabályi környezet előírásainak. Ezért döntöttek úgy 
előterjesztőként dr. Baksa-Störcker Renáta jegyző javaslatára, hogy egy teljes átfogó rendelet 
módosítást terjesszenek a Képviselő-testület tagjai elé. Felkéri dr. Baksa-Ströcker Renáta 
jegyzőt, hogy ismertesse a módosító javaslatokat  
 
dr. Baksa Ströcker Renáta, jegyző: Megköszöni a szót és rátér az előterjesztésre, ami 
tartalmaz egy rendelet terveztet és egy határozati javaslatot, amelyeket külön-külön szükséges 
jóváhagyni. A rendelet módosítását az indokolta, hogy a sok módosítással áttekinthetetlenné 
vált volna, ezért javasolják, hogy a régi rendelet hatályon kívül helyezésével és egy új 
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rendelet elfogadásával szülessen meg az új május 1-jétől hatályos hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet. Lényegében a szolgáltatás nem változik, 
apróbb módosítások és bővülések következnek be a szolgáltatási palettán. Gyarapodik a 
házhoz menő szelektív hulladékgyűjtés, bevezetéskor negyedévente volt csak zsákos házhoz 
menő gyűjtés a családi házas övezetekben, ez időközben változott és havi rendszerességűre 
bővült. A másik jelentős módosulás, hogy a zöldhulladék gyűjtés is beletartozik a 
hulladékkezelési közszolgáltatásba és az a díj, amit fizetni kell a lakosoknak az magába 
foglalja nemcsak a háztartási hulladék összegyűjtését, a szelektív hulladék gyűjtést, az évente 
kétszeri lomtalanítást, hanem a zöldhulladék gyűjtést is. Ezt korábban a Komárom 
Városgazda Nonprofit Kft. végezte, ezt a feladatot fokozatosan átveszi a Vértes Vidéke 
Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft., azt remélve, hogy ez idővel az önkormányzatnak 
jelentős megtakarítást fog eredményezni. A Vértes Vidéke Hulladékgazdálkodási Nonprofit 
Kft. azt kínálja, hogy az év eleji kétszeri fenyőfagyűjtésen kívül, évente 8 alkalommal házhoz 
menő zöld hulladék gyűjtést fog végezni. Ennek vannak korlátai, mivel tömörítős 
gépjárművel gyűjtik ezeket a hulladékokat, ezért meghatározzák azt, hogy milyen módon és 
milyen formában lehet kihelyezni a közterületre a hulladéknaptárban szereplő napokon a zöld 
hulladékot. Ezt zsákba gyűjtve lehet, ami maximálva van egy gyűjtési alkalommal 3 zsákban, 
illetve kötegelve meghatározott ágvastagsággal és hosszúságban. Erről lakossági tájékoztatók 
lettek közzé téve korábban a honlapon és a szolgáltató is fog tájékoztatást adni a lakosság 
számára. A cég képviselője azt ígérte, hogy hamarosan eljuttatják a háztartásokhoz a kezdő 3 
zsákos készletet, ahogy beindul a szállítás a szelektív hulladékgyűjtés mintájára amennyit 
kihelyeznek ugyan annyi zsákot hagynak ott a hulladék szállítást végzők. Aki kevésnek találja 
a zsákot az a Komárom, Arany János u. 17. szám alatt működő ügyfélszolgálaton további 
zöldhulladék gyűjtő zsákokat vásárolhat 100 Ft/db értékben. Hamarosan beindul ez az új 
szolgáltatás és arra kéri a lakosokat, hogy fokozatosan kezdjék majd igénybe venni, a tisztább, 
rendezettebb környezet érdekében. Elmondja még, hogy a tegnapi bizottsági ülésen született 
egy módosító javaslat, az építési-bontási törmelék elhelyezésére is van lehetőség, ez nem 
része a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásnak és ezt a Nakor Kft. fogja elszállítani. A 
Városgazda Nonprofit Kft. telephelyére lehet majd szállítani az építés – bontási törmeléket, 
amely háztartásonként maximum 3 m3 mennyiség lehet évente. A határozati javaslatban 
évente 1 alkalom szerepel, ezt a kitételt szeretnék eltörölni és csak a 3 m3 -es korlátozás 
maradna. 
 
Czita János, alpolgármester: Megköszöni a részletes ismertetést dr. Baksa-Ströcker Renáta 
jegyzőnek. Hangsúlyozza, hogy mindenkinek érdeke a lakhelyünkön a hulladék elszállítás, 
hulladékgazdálkodásról és a tiszta lakókörnyezetről való gondoskodás. Véleménye szerint 
Komárom városa mindent megtesz annak érdekében, hogy a tiszta lakókörnyezet kritériumai 
teljesüljenek. Elmondja, hogy lényegében a mostani rendelettel nem történik változás csak 
aktualizálják a kialakult helyzethez a szolgáltatásnak a módját, minőségét. Az a cél, hogy a 
Komáromi napokra a város tiszta legyen. Ebben az időszakban folyik a lomtalanítás, a zöld 
hulladék elszállítás. Szeretné megnyugtatni a lakosokat, hogy nem fog kint maradni a 
hulladék, ami jelenleg kint van a közterületeken. Tényként közli, hogy a lakosoknak nem csak 
lehetőségük, hanem felelősségük és kötelezettségük is az ingyenes hulladékszállítás, 
lomtalanítás, zöldhulladék szállításhoz történő csatlakozás. A mai nappal indul a veszélyes 
hulladékok gyűjtése a Városgazda Nonprofit Kft. telephelyén.  
 
Takács József, képviselő: Elmondja, hogy a tegnapi Bizottsági ülésen tárgyalták ezt a 
napirendi pontot. Kiemeli dr. Nemes Andrea képviselő módosító javaslatát, hogy többszöri 
alkalommal is lehessen beszállítani építési – bontási törmeléket a telephelyre a jelzett 3 m3 
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nagyságrendig. Megemlíti még, hogy a zöldhulladék elszállításban a Városgazda Nonprofit 
Kft.-nek is óriási szerepe van, megköszöni a munkájukat. 
 
Dombay Gábor, képviselő: Elmondja, hogy mint tudjuk szolgálató váltás történt, véleménye 
szerint ennek következményeként sokkal jobb lesz a szolgáltatás, ugyanis több alkalommal 
van zöldhulladék gyűjtés és megszaporodtak a szelektív gyűjtések is. Visszautal a tegnapi 
bizottsági ülésre, ahol kettő dolgot kért a cég képviselőjétől. Elsőként elmondja, hogy a 
megkötött szerződések érvényesek maradnak, nem kell senkinek új szerződést kötnie, viszont 
ahhoz, hogy lássuk kinek van szerződésé érdemes lenne a matricás rendszert tovább vinni a 
szemetes edényeken. Másrészt tájékoztat arról, hogy a Komárom, Arany János u. 17. szám 
alatt a cég irodájában pár száz forintért lehet vásárolni olyan egyedi jelzéssel ellátott zsákokat 
is amelyekbe háztartási hulladékot lehet gyűjteni, annak érdekében, hogy ne a természetbe 
dobják a szemetet az emberek.  
 
dr. Nemes Andrea, képviselő: Megkérdezi, hogy megérkezett-e a Komárom-Esztergom 
Megyei Kormányhivatal véleménye a rendelettervezetről?  
 
Havran-Tóth Bernadett, környezetvédelmi referens: Elmondja, hogy tegnapi napon 
érkezett meg a vélemény, amely elfogadásra javasolja a rendeletet, mivel az a felsőbb 
jogszabályokkal összhangban van. 
 
Hamrák Zsófia, képviselő: Tájékoztatja a lakosságot, hogy a veszélyes hulladék leadására, 
április 17-től április 21-ig van lehetőség. Összegezve szeretné elmondani, hogy a város 
nagyon sokat tesz annak érdekében, hogy a törvényességet betartsa hulladékszállítás 
tekintetében. Senki nem hivatkozhat arra, hogy nem kap megfelelő tájékoztatást, mert ezt 
szintén megteszi a város. Kéri a lakosok együttműködését annak érdekében, hogy a 
Komáromi napokra érkező vendégek egy tiszta, virágos várost lássanak.  
 
Babják Csaba, képviselő: Elmondja, hogy nem elégedett a szemétszállítás minőségével, 
megkéri a közterület felügyeletet, hogy figyeljenek oda a lakosokra, akik az utak szélén és az 
erdők alján helyezik ki a szemetet.  
 
Szabó István, képviselő: Hiányolja a hulladékudvart és kéri ennek szorgalmazását. 
  
Havran-Tóth Bernadett, környezetvédelmi referens: Elmondja, hogy lomtalanításkor a 
nagy darabos hulladékokat szállítják el, a veszélyes hulladékot, építési törmeléket nem. Van 
egy mennyiségi korlát, 2 m2 a kihelyezhető hulladéknak a mennyisége. Mivel a lomtalanítás 
csak a lakosságnak lett térítésmentesen meghirdetve, ezért elfordult olyan, hogy 
intézményektől nem szállították el a hulladékot. Ha érkeznek észrevételek azt továbbítják a 
közszolgáltató felé és megpróbálnak eljárni.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Mond néhány példát arra, ami nem képezi a lomtalanítás 
tárgyát, mert veszélyes hulladéknak minősül. (autógumi, akkumulátor stb.) A közterület 
felügyelet, illetve a közszolgáltató fogja ellenőrizni ennek betartását és azt is hogy a 
lomtalanítás időpontja után ne kerüljön kihelyezésre semmilyen hulladék. Átadja a szót 
Babják Csaba képviselőnek.  
 
Babják Csaba, képviselő: Köszöni a tájékoztatás és elmondja, hogy szerinte ezt a lakosság 
nagy része nem tudta és megoldást vár arra, hogy a jelenleg a közterületen maradt szemét 
elszállításra kerüljön. 
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Czita János: A Városgazda Nonprofit Kft. és a Hulladékgazdálkodási Közszolgáltató 
közösen megtisztítja a várost legkésőbb a városi ünnepély kezdőnapjáig. Kiemeli ő is, hogy az 
április 17-től április 21-ig tartó veszélyes hulladék leadása keretében lehetősége van a 
lakosoknak a Városgazda Nonprofit Kft. telephelyére beszállítani minden veszélyes 
hulladékot. Nyújtottak be pályázatot hulladékudvar létesítésére és remélhetőleg 2020-ig meg 
is valósul.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy a Duna-Vértes Hulladékgazdálkodási 
társulásnak 80 önkormányzat a tagja és nem csak benyújtott, hanem megnyert pályázatunk 
van hulladékudvar és komposztáló létesítését illetően. Kiemeli, hogy Komárom város 
Képviselő-testületének kötelessége betartatni a jogszabályt. Szeretne mindenkit megnyugtatni, 
hogy a szemétszállítás kapcsán felmerült anomáliát igyekszünk megoldani a Komáromi 
napokig. Megkérdezi hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület 
tagjainak a napirendi ponttal kapcsolatban.  Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 
szavazzanak az 1-58/2018. iktatószámú előerjesztésben szereplő határozati javaslatról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 100/2018. (IV.18.) határozata: 
 

1. Az illegális hulladéklerakók kialakulásának megelőzése érdekében Komárom 
Város Önkormányzat Képviselő-testülete biztosítja a komáromi lakóhellyel 
rendelkező lakosság részére, hogy nem veszélyes hulladéknak minősülő építési-
bontási törmeléket, évente, háztartásonként maximum 3 m3 mennyiségben, 
ellenőrzött körülmények között, a lakó saját beszállításával, konténerben 
elhelyezze. 
 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert, hogy a konténerek biztosítására, azok ürítésére, a hulladék 
ártalmatlanítására/hasznosítására kötendő szerződést a NAKOR 
Szállítmányozási és Kereskedelmi Kft-vel az önkormányzat képviseletében 
aláírja.  

 
Határidő: 2018. május 2. 
Felelős: dr. Molnár Attila polgármester  
 

dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 
az 1-58/2018. iktatószámú előterjesztésben szereplő rendelet-tervezet elfogadásáról.  
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi rendeletet alkotja 
meg: 

 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

20/2013. (XII. 18.) önkormányzati rendelete 
a helyi hulladékkezelési közszolgáltatásról 

 
/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi/ 
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3. A Pons Danubii Korlátolt Felelősségű Európai Területi Együttműködési Társulás 

bemutatása és beszámolója a 2017. évről 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
  dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti Bara Zoltánt a Pons Danubii Korlátolt 
Felelősségű Európai Területi Együttműködési Társulás ügyvezető igazgatóját, aki 
tájékoztatást fog adni munkájukról, mely 2010. december 15-én jött létre. Az Európai Unió 
azért hozta létre, hogy határon át nyúló pályázatokat lehessen benyújtani. Észak-Komárom és 
Dél-Komárom is tagja ennek a társulásnak, továbbá Ógyalla és Gúta, illetve Tata, Kisbér és 
Oroszlány a magyarországi részről. A megvalósítás 85%-t az Európai Unió finanszírozza, 
15%-át kell más forrásból megvalósítani, ebből 10%-ot magára vállal az adott tagállam és 5% 
önerőt kell biztosítania az adott önkormányzatnak a pályázat sikeres megvalósulásához. 
Ezután átadja a szót Bara Zoltán ügyvezető igazgatónak.  
 
Bara Zoltán, ügyvezető igazgató: Megköszöni a lehetőséget és köszönti a jelenlévőket. Egy 
rövid beszámolóval készült a Pons Danubii eddigi tevékenységeiről. Európai Területi 
Társulások 2004 óta jöhetnek létre az Európai Unióban. Jelenleg 65 van az egész Unió 
területén, ebből 21 társulásnak magyar szereplői is vannak. Székhely Észak-Komáromban, 
Szlovákiában van, viszont 4 magyarországi város is a tagja. A 21 Európai Területi Társulás 
közül a legjobb 3 között mindig ott vagyunk Győr és Kassa településekkel együtt. Az elnyert 
pályázatokat tekintve pedig toronymagasan vezetünk. Legelső beruházásuk a városi televíziók 
hálózatának kiépítése volt, amelyben 9 városi televízió napi szinten hozott létre határon 
átnyúló jellegű adásokat, ez az együttműködés napjainkban is fennáll. Illetve olyan pályázatot 
is megvalósítottak a Munkaügyi központok és a Selye János Egyetem vezetésével, amely a 
határon átnyúló munkaerő-migrációval foglalkozott. Az eddigi legnagyobb beruházásuk a 
kerékpárutak fejlesztése volt, ez egy távlati terv is egyben. 2014-ben Komáromot és Gútát 
kötötték össze kerékpárúttal és ennek keretében megépült a Monostori Erőd körül a 
kerékpárút. Az a cél ezzel, hogy a komáromi régióban a Duna minkét oldalán a kerékpárutak 
egy hálózatként működjenek. Távlati tervben szerepel még, hogy a magyar kormány kiemelt 
pályázatként megépíti Rajkától Budapestig, illetve Budapesttől a Balatonig terjedő 
kerékpárutat.  Diavetítésen mutatja be a kerékpárútrendszert. A jelenleg elnyert pályázatok 
közül kiemeli a kerékpárkölcsönző rendszer kialakítását a régióban, amire egymillió euró 
támogatást nyertek. Ahogy Budapesten működik a Bubi, a miénket Kombinak fogják hívni. A 
nyár végére szeretnék, ha az egész régióban megjelennének ezek a kerékpártárolók. 9 
városban összesen 130 db kerékpár kerül be a rendszerbe, a nagyobb városokban 2 db ilyen 
megállót alakítanak ki. A kerékpárok 2/3-a klasszikus még 1/3-a elektromos lesz. Nem egy 
városon belüli kerékpárkölcsönzésről van szó, hanem az egész régióban a városok között új és 
új kerékpárutakon lehet majd használni ezeket a közlekedési eszközöket. Megemlíti még, 
hogy Esztergom és Párkány is nyert ugyan ilyen pályázatot. A másik fontos pályázat a 
Cultplay, ami tematikus kalandparkokat hoz létre az egész régióban. Ez egy közel 
hárommillió eurós beruházás, amelyben vezető partner Érsekújvár. Ennek keretében a 
komáromi Jókai ligetben az Öregvár épül majd fel kalandparkként. Elmondja még, hogy 
április 26-án döntenek két fontos pályázatról, amik közül az egyik egy közlekedési projekt, 
aminek Dél-Komárom a kezdeményezője, 2019-től egy elektromos busz fog közlekedni a 2 
város között. Zárásként levetít egy rövid filmet a kiépülő kerékpárút-rendszerről. Végezetül 
megköszöni a Képviselő-testületnek és a városnak, hogy a Pons Danubii tagjaként támogatja a 
pályázatokat. 
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dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást és hozzáteszi, hogy májusban 
a Pons Danubii Európai Területi Társulás következő közgyűlése itt lesz Dél-Komáromban. 
Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel az elhangzottakhoz kapcsolódóan. Megállapítja, 
hogy nincs és megköszöni Bara Zoltán ügyvezető igazgatónak a tájékoztatót. Kéri a 
Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az 1-59/2018. iktatószámú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslat elfogadásáról.  
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete névszerinti szavazással 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az 
alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 101/2018. (IV.18.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Pons Danubii 
EGTC tevékenységéről szóló beszámolót.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: dr. Molnár Attila polgármester 
 
4. Belterületi járdák felújításával kapcsolatos pályázat benyújtása  
    Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
       dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

 
dr.Molnár Attila, polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a belterületi 
járdák felújításával kapcsolatos pályázatot a Báthory István utca, a Csokonai úti tömbök 
közötti járdák és a Mártírok útja 58-76. számú lakótömbök járdájának a felújítására nyújtották 
be. A pályázat elbírálásának határideje 2018. 08. 31. A pályázatot új járda telepítésére nem, 
csak felújítására lehet benyújtani.   
 
Takács József, képviselő: Elmondja, hogy mindenképpen támogatja az ilyen jellegű 
pályázatot, mert az ő körzetében is sok olyan járdaszakasz van, ami felújításra szorul. Arra 
szeretné felhívni a figyelmet, hogy betervezhetnénk előre ezeket a felújításokat és ha adódik 
egy pályázati lehetőség akkor egyszerűbben tudnánk az adott pályázaton megjelenni.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni és elmondja, hogy fontos előfeltétele a 
pályázat benyújtásának, többek között, hogy engedélyes tervvel kell rendelkezni. Ezután 
megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a 
napirendi ponttal kapcsolatban. Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület 
tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-60/2018. iktatószámú előerjesztésben szereplő határozati 
javaslatról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 102/2018. (IV.18.) határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani 
a Magyarország 2018. évi központi költségvetéséről szóló 2017. évi C. törvény 3. 
melléklet II. 2. pont c) pontja szerint „Belterületi utak, járdák, hidak felújítása” 
keretében az alábbi közterületeken található járdák felújítására: 
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- Báthory István utca 
- Csokonai úti tömbök közötti járdák 
- Mártírok útja 58. és 76. szám előtti lakótömbök járdák  

 
2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete vállalja, hogy a támogatás 

elnyerése esetén a fejlesztés megvalósításához szükséges önrészt, azaz 28.222.597,- 
Ft-ot a 2019. évi költségvetésében biztosítja. 

 
Határidő:  2018. május 2. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 
5. Beszámoló a 2017. évi gyermekvédelmi helyzet értékeléséről és beszámoló a     
Komáromi Tám-Pont Család- és Gyermekjóléti Intézmény 2017.  évi 
tevékenységéről 
      Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
         dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti Csöngei Ildikót, a Komáromi Tám-Pont Család- 
és Gyermekjóléti Intézmény vezetőjét és szeretné kifejezni elismerését az intézmény 
valamennyi dolgozójának azért a szolgálatért, amit Komárom városért, a komáromi 
emberekért és a Komárom környéki lakosokért tesznek. Elmondja, hogy az intézmény új 
épületbe fog költözni jövőre a Közösségi házból az egykori Raksped területére és a 2019. évi 
beszámoló már az új helyről fog szólni. Ez az átköltözés szintén egy elnyert pályázatnak 
köszönhető. Ennek keretében új épület kerül kialakításra, zöld felülettel és úgynevezett 
családbarát játszótérrel. Átadja a szót dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyzőnek.  
 
dr. Baksa-Ströcker Renáta, jegyző: Elmondja, hogy a szociális ellátásokról szóló 1993. évi 
III. törvényben és a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. XXXXI. 
törvényben foglalt jogszabályi kötelezettségünknek tettek eleget amikor ezt a beszámolót a 
Képviselő-testület elé terjesztették. Megköszöni Csöngei Ildikó intézményvezetőnek a 
részletes beszámolóját, amely az intézmény működéséről és a gyermekvédelemben tett 
lépésekről szól, amelyeket 2017-ben az intézmény és egyéb szereplők megtettek. Ehhez kéri a 
Képviselő-testület jóváhagyását. Továbbá megköszöni a pályázat végrehajtása során végzett 
szoros együttműködést. Reméli, hogy az intézmény céljait ez mindenben ki fogja szolgálni és 
egy magasabb színvonalú ellátást tudunk biztosítani. 
 
Turi Bálint, alpolgármester: Elmondja, hogy a beszámolóból kitűnik milyen összetett 
munkát végeznek az intézményben dolgozók, ehhez gratulál és sok sikert kíván a 
továbbiakban. Megemlíti, hogy nemrég dr. Molnár Attila polgármesterrel voltak kint az 
intézményben és látták, hogy milyen méltatlan körülmények között látják el mindennapi 
munkájukat az intézményben dolgozók. Felidéz egy emléket amikor Csöngei Ildikó 
intézményvezetővel szakmai látogatást tettek Tatabányán, ahol megnézték a Máltai 
Játszóteret, ott tapasztalták, hogy miben is különbözik ez egy normál játszótértől. 
Összességében elmondható, hogy folyamatosan vannak ott foglalkozások és van ott 
szakember csapat, akihez rendszeresen fordulhatnak a gyerekek bármilyen jellegű 
gondjaikkal. Ez Komáromban a pályázat keretében most meg fog valósulni.  
 
dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Megköszöni Csöngei Ildió 
intézményvezetőnek a munkáját és a részletes beszámolót. További jó munkát és jó 
egészséget kíván ehhez a nehéz munkához.  
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dr. Molnár Attila, polgármester: Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, 
hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirendi ponttal kapcsolatban. Megállapítja, 
hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-61/2018. 
iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslatról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 103/2018. (VI.18.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztés 1. sz. melléklete 
szerinti tartalommal elfogadja a Komáromi Tám-Pont Család- és Gyermekjóléti 
Intézmény vezetőjének beszámolóját az intézmény 2017. évben végzett 
tevékenységéről és a 2017. évi gyermekvédelmi helyzetről. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:   Nagy Edit intézményi –és pályázati osztályvezető 

                                   Csöngei Ildikó intézményvezető 
 

6. A Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt. beszámolója a 2017.    
évben végzett tevékenységéről 
     Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
        dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Szeretettel köszönti Illés Józsefnét, a Középnyugat-
magyarországi Közlekedési Központ Zrt. képviselőjét. Köszöni a társaságnak a korrekt 
együttműködést, ami a hosszú évek során kialakult. Elmondja, hogy új, felújított buszokat 
kaptunk, amik megkönnyítik a kerekesszékes és a babakocsis utasok tömegközlekedését. 
Továbbá abban is partnerek, hogy Komárom városi kismamák és a város diákjai 
térítésmentesen használják az önkormányzat jóvoltából a tömegközlekedési eszközöket. 
Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a 
napirendi ponttal kapcsolatban. Megadja a szót dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármesternek. 
 
dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Elmondja, hogy a plusz hozzájárulás 
tartalmazza a járatfejlesztést, amelyben igényként felmerült a szőnyi lakosok részéről a 
Református temető irányába buszjárat indítása. Arra kéri Illés Józsefnét a KNYKK 
képviselőjét, hogy adjon tájékoztatást majd a szőnyi lakosok részére erről.  
 
Czita János, alpolgármester: Úgy gondolja, hogy az elmúlt 2 évben kért járatsűrűséget a 
Monostori városrészben sikerült eltalálni, a hétvégi buszközlekedés is megfelelő, ezzel 
kapcsolatban negatív észrevétel nem érkezett az elmúlt időszakban. Köszöni a KNYKK Zrt.-
nek az együttműködését. Elmondja, hogy a buszmegállók évről évre szépülnek. A Monostori 
városrészben 2 igény fogalmazódott meg, egyik a Kodály Zoltán utcai buszmegálló, ahol a 
Komáromból érkező utasok biztonságos peronra lépését kell megoldani, valamint a 
Fenyvesben a Fácántelepi buszmegálló résznél, ahol már készült egy zúzottkövezett 
peronrész, de a lakosságszám növekedése miatt igény mutatkozik egy megfelelő buszmegálló 
kialakítására. 
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Illés Józsefné, a Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt. képviselője: 
Elmondja, hogy 2017-ben sor került Komárom város helyi közlekedésének fejlesztésére. Első 
lépésként szeptemberben beállt 2 MAN típusú autóbusz, ezzel egységessé téve a járműparkot. 
A másik a december 10-től végrehajtott Koppánymonostori menetrendbővítés. Most április 9-
től pedig Szőny városrészben a Tatai úti temetőhöz egy új buszmegállóhely került kijelölésre. 
Azt javasolták, hogy szombati napokon, szabadnapokon egész évben tegyék lehetővé, illetve 
év közben április 1-től november 4-ig munkanapokon 1-1 járattal közlekedjenek. A társaság 
honlapján ezeket a menetrend bővítéseket meghirdették és az autóbuszokra is kihelyezték. 
2017-ben peronfelújításokat is végrehajtottak a Fűzfa utcában, Török Ignác utcában, Szegfű 
utcában, ezt 2018. évben is folytatni kívánja a társaság.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a rugalmas hozzáállást, majd megkérdezi 
hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirendi 
ponttal kapcsolatban. Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 
szavazzanak az 1-62/2018. iktatószámú előerjesztésben szereplő határozati javaslatról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 104/2018. (IV.18.) határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Középnyugat-
magyarországi Közlekedési Központ Zrt. 2017. évi beszámolóját. 
 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 2017. 
évi beszámolóban szereplő 21.687 eFt veszteségtérítési igény megtérítését 2018. 
december 31-ig vállalja.               
 
Határidő: 2018. december 31. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 
 7. Fogorvosi ügyelet ellátással kapcsolatos döntések meghozatal 
     Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
            dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Felkéri dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyzőt, hogy 
ismertesse az előterjesztést.  
 
dr. Baksa-Ströcker Renáta, jegyző: Elmondja, hogy Komárom Város Önkormányzat 
Képviselő-testülete 234/2014. (XI.25.) számú határozatával döntött arról, hogy a kötelező 
fogorvosi ügyeleti ellátást Tatabánya Megyei Jogú Város Önkormányzata által fenntartott 
fogorvosi ügyelethez való csatlakozással kívánja ellátni. Ez a szerződés előírja, hogy a 
Képviselő-testület minden évben tárgyalja újra, és hozzon határozatot arról, hogy az éves 
hozzájárulás mértékét megfizeti. 2018. június 1. napjától 2019. május 31. napjáig esedékes 
hozzájárulás összege az előző időszakhoz képest változatlanul 26 Ft/fő. Komárom Város 
lakosságszámát alapul véve a hozzájárulás teljes összege a fenti időszakra 495.612,- Ft.   
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dr. Molnár Attila, polgármester: Megkérdezi hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása 
a Képviselő-testület tagjainak a napirendi ponttal kapcsolatban. Megállapítja, hogy nincs. 
Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-63/2018. iktatószámú 
előerjesztésben szereplő határozati javaslatról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 105/2018. (IV.18.) határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a fogorvosi ügyeleti ellátást 
a 2018. június 1. napjától 2019. május 31. napjáig terjedő időszakban is a 
Tatabánya Megyei Jogú Város Önkormányzatával megkötött feladat-ellátási 
megállapodás keretében kívánja biztosítani. 
 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a fogorvosi ügyeleti ellátás 
biztosításához szükséges 495.612 Ft hozzájárulást Komárom Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének Komárom Város Önkormányzat 2018. évi 
költségvetéséről szóló 1/2018. (I.30.) önkormányzati rendeletének 10. 
mellékletében erre a célra betervezett keret terhére biztosítja. 

 
Határidő:  2018. április 30. 
Felelős: dr. Molnár Attila polgármester 

  
8. A TSzC Alapy Gáspár szakgimnázium és Szakközépiskola tagintézményvezetői 
pályázatának véleményezése 

  Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
    dr. Baksa-Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy a Tatabányai Szakképzési Centrum 
pályázatot írt ki az Alapy Gáspár Szakgimnázium és Szakközépiskola tagintézményvezetői 
álláshelyére és kéri Komárom Város Önkormányzatát alakítsa ki véleményét a pályázattal 
kapcsolatban. Köszönti Zsidi Henriettet, aki megbízott igazgatója az intézménynek. 
Megkérdezi hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a 
napirendi ponttal kapcsolatban. Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület 
tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-64/2018. iktatószámú előerjesztésben szereplő határozati 
javaslatról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 106/2018. (IV.18.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja Zsidi Henriett 
megbízását a TSzC Alapy Gáspár Szakgimnázium és Szakközépiskola 
tagintézményvezetői feladatainak ellátására. 
 
 
Határidő:  2018. május 4. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
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9.  Közbeszerzési eljárások fedezetének biztosítása 
     Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
        dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Ismerteti az előterjesztést, mely két pontból áll. Az 1. pont 
az Újszállási út felújítására fedezet biztosítása, ez már szerepelt a költségvetésben, de a 2019. 
évre vonatkozóan, azonban felgyorsult az építkezés és a beruházó kérésére megvalósítjuk ezt 
az idei évben. A 2. pontban a belterületi járdák felújítására fedezet biztosítása, mely keretében 
a szőnyi városrészen pályázati forrásból megvalósul a Szőny-Déli vasútállomástól és a 
Szabadság úti keresztig terjedő járdaszakasz felújítása. Megkérdezi, hogy van-e kérdése, 
észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirendi ponttal kapcsolatban. 
Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-
65/2018. iktatószámú előterjesztésben szereplő az Újszállási út felújítására fedezet 
biztosításáról szóló határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 107/2018. (IV.18.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete kötelezettséget vállal arra, hogy 
„Komárom, Újszállási út burkolatfelújítása” tárgyú közbeszerzési eljárás hiányzó 
fedezetét – 250.000.000 Ft-ot - a 2018. évi költségvetésben biztosítja. 
 
Határidő:  2018. május 31.  
Felelős:   dr. Molnár Attila polgármester 
 

dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 
az 1-65/2018. iktatószámú előterjesztésben szereplő a belterületi járdák felújítására fedezet 
biztosításáról szóló határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 108/2018. (IV.18.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete kötelezettséget vállal arra, hogy 
„Komárom, Széchenyi utca, a Szőnyi utca és a Petőfi S. utca járdafelújítása” tárgyú 
közbeszerzési eljárás hiányzó fedezetét – bruttó 90.992.941 Ft-ot -  a 2018. évi 
költségvetésében biztosítja.   

  
Határidő:  2018. május 31.  
Felelős:   dr. Molnár Attila polgármester 
 
10. Településrendezési eszközök 12. és 13. számú módosításának megindítása  
 Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
    dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megkéri dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyzőt, hogy 
ismertesse az előterjesztést.  
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dr. Baksa-Ströcker Renáta, jegyző: Elmondja, hogy két rendezési tervmódosítást 
szeretnének elindítani, egyrészt az önkormányzat kezdeményezésére, másrészt pedig 
kérelmezők kezdeményezésére. Az előterjesztésben szereplő táblázatból látszik, hogy 
összesen 7 témával kívánnak foglalkozni ennek keretében. Változatlan formában javasolja a 
Képviselő-testületnek a határozat elfogadását, viszont az 1. és 5. számú pontokban 
foglaltakkal foglalkozzanak egy kicsit behatóbban mielőtt a szerződést megkötik a település 
tervezővel. Továbbá elmondja, hogy jogszabályi kötelezettségünk, hogy néhány éven belül 
felülvizsgáljuk a településrendezési tervet és egy új szabályozási terv kerüljön elfogadásra. 
Ezt akkor tudjuk elkezdeni, ha ezek a módosítások lezárulnak, de a Képviselő-testület 
egyeztetése, véleményének kialakítása már megkezdődhet hamarabb is, annak érdekében, 
hogy amikor a településtervezőt megbízzuk egy új rendezési tervet elkészítésével, akkor már 
kiforrott álláspontja legyen a Képviselő-testületnek. 
 
Czita János, alpolgármester: Elmondja, hogy a városrendezési tervünk gyakorlatilag 10 
éves és itt van az ideje a felülvizsgálatának. Visszagondolva az elmúlt 2 évre, jöttek olyan 
előterjesztések, amik érintették a településrendezési tervet, nemcsak az Ipari Park bővítése 
kapcsán, hanem a lakosság részéről is több megkeresés érkezett a városba, ami érintette akár 
az építkezéseket, akár a szolgáltató ágazatok fejlesztését. Azt tapasztaljuk, hogy a városban 
megváltoztak az igények.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, 
hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirendi ponttal kapcsolatban. Megállapítja, 
hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-66/2018. 
iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslatról.  
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 109/2018. (IV.18.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul Komárom Város 
Településrendezési eszközei 12. és 13. számú módosítási eljárásának 
megindításához, az alábbi táblázatban szereplő témákban. 
 

  KÉRELMEZŐ/MEGNEVEZÉS Hrsz RÖVID LEÍRÁS 

1. Nagy-Baka István 1172/1 
jelenlegi övezeti besorolás változtatása, 
mely lehetővé teszi 4 lakásos társasház 
építését 

2. 
KEM Katasztrófavédelmi 
Igazgatóság 

MOL 
ipartelep 

veszélyességi övezet kijelölése - MOL 

3. 
Komárom Város Önkormányzata 
- Gondozási Központ 

1433-1434 Telekalakítási szabályok megváltoztatása 

4. Kirizs Attila 5730 
gr. Zichy u. végén útszabályozás 
áthelyezése, övezeti előírások módosítása 

5. Bencsik Balázs 
0669* jelű 

övezet 

Térffy Gy.utca és Rüdiger sétány közötti 
telektömb előírásainak megváltoztatása 
kedvezőbb előírásokra 

6. 
Komárom Város Önkormányzata 
– Ipari Park 

  Ipari Park bővítés 
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7. Komtravel Kft. 
1058/6, 
1058/7, 
1058/4 

jelenlegi övezeti besorolás megváltoztatása 
lakóövezetből kereskedelmi-szolgáltató 
övezetbe 

 
Határidő:  2018. május 31. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
 
11. Komárom Város utcanévtábláinak cseréje továbbá a Komáromhoz kötődő 
történelmi személyiségek tábláinak kihelyezése  
 Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
    dr. Baksa Ströcker-Renáta jegyző 
 

dr. Molnár Attila, polgármester: Ismerteti az előterjesztést és elmondja, hogy fontosnak 
tartja ezt a napirendi pontot az itt élők miatt is és a városba látogatók szempontjából is.  
 
dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Egyetért az előterjesztésben foglaltakkal és 
hozzáteszi, hogy a megvalósítás során figyeljenek oda a helyesírásra.  
 
Takács József, képviselő: Szeretné elmondani, hogy ha elkezdődik az utcanév táblák 
kihelyezése, akkor kerüljenek kihelyezésre a Molaji városrészben a Brigetio-val kapcsolatos 
tájékoztató táblák, illetve a Császári emlékmű mellett is elhelyezésre kerülhetnének táblák.   
 
dr. Nemes Andrea, képviselő: Javasolja a táblákon utca-szakaszonként a „tól-ig” megjelölést 
a könnyebb tájékozódás érdekében.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Egyetért dr. Nemes Andrea képviselővel és egyben 
megköszöni a felvetést. Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a 
Képviselő-testület tagjainak a napirendi ponttal kapcsolatban. Megállapítja, hogy nincs. 
Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-67/2018. iktatószámú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 110/2018. (IV.18.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a város 
utcanévtábláinak cseréjét az előterjesztés 1. sz. melléklete szerinti formában, míg 
a történelmi személyiségek életútját bemutató táblák kihelyezését az előterjesztés 
2. sz. melléklete szerinti formában. 
 
Határidő:  2018. május 31. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 
12. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról,  
a két ülés közötti fontosabb eseményekről, képviselői kérdések, közérdekű 
bejelentések 
  Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
    dr. Baksa-Ströcker Renáta jegyző 



17 
 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy dönteni kell a 
víz- és csatorna szolgáltatás támogatására kiírt pályázat benyújtásáról. Illetve, ha bármilyen 
észrevétele, felvetése, javaslata van a Képviselő-testület tagjainak, akkor azokat ezen 
napirendi pont keretében tudják megtárgyalni. Megadja a szót Czita János alpolgármesternek.  
 
Czita János, alpolgármester: Megemlíti, hogy 3 hete folynak a belterületi utak javításai, 
szőnyi és komáromi városrész belterületi szakasza már jól áll, a Komáromi napokra szeretnék 
ezt befejezni.  De folyatni fogják a munkát, mert a teljes javítással és karbantartással még nem 
végeztek, ezután jön a Koppánymonostori városrész. Elindul egy út-rendbetétel a 
Hajóvontató-parton, a Monostori Erődtől a Fenyves táborig húzódó szakaszon. Az a cél, hogy 
néhány éven belül ez a partszakasz gyalogosan és kerékpárral is jól megközelíthető legyen. 
Az Újszállási út felújítására kötelezettsége van a városnak. Lakossági kérdés volt, hogy ezen a 
területen miért vágta ki az önkormányzat az út mindkét oldalán a fasort?  Ehhez 
természetesen érvényes engedéllyel rendelkezett az önkormányzat.  Azért volt szükség erre, 
mert szélesítve lesz az út, új árok és vízelvezető rendszer kerül kiépítésre. Az út kiszélesítése 
után a fasor visszatelepítéséről gondoskodni fog az önkormányzat.  
 
dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Elmondja, hogy a testületi ülés előtt érkezett 
egy lakossági bejelentés arról, hogy az Erkel Ferenc utca 3. szám előtt feltöredezett az aszfalt. 
Illetve néhány héttel ezelőtt érkezett egy kérés az önkormányzathoz, melyet a Hársfa utca és 
Serfőző köz lakosai adtak be, ami arról szól, hogy a kórház kertjével szomszédosan van egy 
mezőgazdasági vállalkozó, aki rendszeresen bejár traktorral az utcába felhordja a sarat ezzel 
nehezítve a közlekedést. A lakosok kérését megvizsgálva korlátozták a traktorral történő 
behajtást.  
 
Takács József, képviselő: Megköszöni az együttműködést a Városgazda Nonprofit Kft-nek. 
Elmondja, hogy a Molaji bejárónál volt 2 oszlop, amit tavaly decemberben egy kamionos 
kitört, ennek elszállításában a Városgazda Kft. segített, illetve kérte az utak melletti 
megsüllyedt területek zúzott kővel való feltöltését, ezt szintén elvégezték a Molaji 
városrészben. Jelenleg a kátyúzásra várnak, megkezdődött a fűnyírás, szépül ez a városrész is. 
Megemlíti továbbá, hogy a lakótelepen a Posta felé van egy parkoló, aminek az elején van egy 
behajtani tilos tábla, kéri ennek eltávolítását, mert úgy gondolja semmi szükség nincs rá. 
Továbbá arra kéri a Városgazda Nonprofit Kft.-t, hogy segítsenek csemetefákat ültetni ezen a 
városrészen.  
 
Hamrák Zsófia, képviselő: Egy rövid tájékoztatást kér a hivatal részéről a lakosság felé, 
egyrészt az utcán a csatornafedelek helyretételéről, vannak olyan akadály-jelző oszlopok, 
amik régóta akadályozzák az átmenő forgalmat főleg a Tóparton, ezzel kapcsolatban várják a 
megoldást a lakosok. Ezután köszönetet mond a Kecskés László Társaság és Izsa településnek 
a hétvégi ünnepségéért, amelynek keretében a Felvidéki kitelepítettekre emlékeztek.  
 
dr. Csalaváné Hodosi Ágnes, a Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály vezetője: 
Elmondja, hogy mióta átvette az Észak Dunántúli Vízmű Zrt. a csatorna és a vízellátás 
szolgáltatását egyre nehezebb dolgunk van.  Az ÉDV Zrt.-nek nehéz beszerezni a 
csatornafedeleket, mivel azok központilag vannak közbeszereztetve, emiatt hosszú ideig kell 
várni a munka elvégzésére. Kéri a lakosok türelmét.  
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dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy tavaly sikerült a Magyar Közút Zrt-vel azt 
a megállapodást kötni, aminek eredményeképp a Duna áruházzal szembeni buszmegálló 
felújítása megtörtént. Megadja a szót Szabó István képviselőnek.  
 
Szabó István, képviselő: Meghívja Képviselő-testület tagjait és a lakosságot az április 22-én 
a Föld napja alkalmából szervezett fatelepítésre a Nokia parkba. Egyúttal szeretné 
szorgalmazni, hogy ezt a parkot nevezzék át Radetzky parkra, ugyanis a Laktanyában csak 
egy szobor van, ami a huszárokra utal.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást, elmondja még, hogy az Új 
Duna-híd Látogatóközpont avatása a jövő hét elején megtörténik. Illetve néhány szót szól a 
szintén jövő hét folyamán kezdődő Komáromi napok programsorozatról. Megkérdezi, hogy 
van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirendi ponttal 
kapcsolatban. Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 
szavazzanak az 1-68/2018. iktatószámú előterjesztésben szereplő pályázat benyújtása a 
lakossági víz-és csatornaszolgáltatás támogatására szóló határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 111/2018. (IV.18.) határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot kíván 
benyújtani a Magyarország 2018. évi központi költségvetéséről szóló 2017. évi C. 
törvény I.1. pont szerint a lakossági közműves ivóvízellátás, szennyvízelvezetés és –
tisztítás szolgáltatás támogatására. 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert a pályázat benyújtásához szükséges dokumentumok aláírására. 
 
Határidő:  2018. május 7. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 
az 1-68/2018. iktatószámú előterjesztésben szereplő napirend egészéről szóló határozati 
javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 112/2018. (IV.18.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a lejárt határidejű 
Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és a két ülés közötti fontosabb 
tárgyalásokról, intézkedésekről szóló beszámolót. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
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A Képviselő-testület nyílt ülése 10 óra 15 perckor véget ér. A Képviselő-testület zárt ülés 
keretében folytatja munkáját.  
 
 
 
 

k. m f. 
 
 
 
 dr. Baksa-Ströcker Renáta dr. Molnár Attila 
 jegyző polgármester 
 
 

  
 


